

目 录

N
Z
Y
X
W
V
U
T
S
R
Q
P
O
A
M
L
K
J

I
H
G
F
E
D
C
B

naturalist [ˈnætʃrəlɪst]

n. 自然主义者，博物学家

例句1, The renowned naturalist spent years studying the diverse ecosystems of the Amazon rainforest.

这位著名的博物学家花了数年时间研究亚马逊雨林的多样生态系统。

例句2, As a naturalist, she was deeply committed to preserving the delicate balance of nature.

作为一名自然主义者，她致力于保护自然的微妙平衡。

例句3, The naturalist's detailed observations of bird behavior were published in a prestigious scientific journal.

这位博物学家对鸟类行为的详细观察被发表在一本著名的科学期刊上。

例句4, In his latest book, the naturalist explores the intricate relationships between species in a coral

reef.

在他的新书中，这位自然主义者探讨了珊瑚礁中物种之间的复杂关系。

nectar ['nektə®]

n. 花蜜

例句1, The hummingbird hovered over the flower, sipping the sweet nectar.

蜂鸟在花朵上方盘旋，啜饮着甜美的花蜜。

例句2, In ancient mythology, nectar was often considered the drink of the gods,

granting immortality.

在古代神话中，花蜜常被视
为众神的饮品，能赐予永
生。

例句3, The bees diligently
collected nectar from the
blossoms to produce honey.
蜜蜂辛勤地从花朵中采集花
蜜以酿造蜂蜜。

例句4, The fragrance of the
nectar attracted a myriad of
pollinators to the garden.
花蜜的香气吸引了众多传粉
者来到花园。

neoclassical [ˈni:əuˈklæsɪkl]

a. 新古典主义的

例句1, The neoclassical architecture of the building reflects the grandeur of the 18th century.

这座建筑的新古典主义风格展现了18世纪的宏伟气势。

例句2, Her neoclassical approach to economics emphasizes the importance of market equilibrium.

她对新古典主义经济学的强调市场均衡的重要性。

例句3, The artist's neoclassical paintings are admired for their precision and symmetry.

这位艺术家的新古典主义绘画因其精确和对称而备受赞赏。

例句4, In his neoclassical theory, he argues that individual preferences drive market behavior.

在他的新古典主义理论中，他认为个人偏好驱动市场行为。

例句5, The neoclassical revival in literature brought a renewed interest in classical themes.

文学中的新古典主义复兴重新唤起了人们对古典主题的兴趣。

neolithic [ˈni:ə'liθik]

a. 新石器时代的

例句1, The Neolithic period marked a significant transition from nomadic lifestyles to settled agricultural communities.

新石器时代标志着从游牧生活向定居农业社区的重大转变。

例句2, Archaeologists have uncovered numerous Neolithic tools that provide insight into early human technology.

考古学家发现了许多新石器时代的工具，这些工具为早期人类技术提供了深刻的见解。

例句3, The Neolithic revolution introduced

farming, which drastically changed the way humans interacted with their environment.

新石器时代的革命引入了农业，这极大地改变了人类与环境互动的方式。

例句4, Neolithic settlements often featured circular huts made from mud and thatch.
新石器时代的定居点通常由泥土和茅草制成的圆形小屋组成。

例句5, The study of

Neolithic artifacts helps us understand the cultural evolution of early societies.
对新石器时代文物的研究有助于我们理解早期社会的文化演变。

neon ['ni:ɒn]

n. 氖;霓虹灯

例句1, The scientist used neon gas to demonstrate the principles of atomic structure in the laboratory.

@科学家在实验室中使用氖气来演示原子结构的原理。

@

例句2, The city's skyline was illuminated by the vibrant neon signs of various businesses.

@城市的轮廓被各种企业鲜艳的霓虹灯招牌照亮。 @

neutron ['nju:trɒn]

n. 中子

例句1, The neutron is a subatomic particle that plays a crucial role in nuclear reactions.

中子是核反应中起关键作用

的亚原子粒子。

例句2, Scientists discovered that the neutron has no electric charge, making it unique among particles.

科学家发现中子不带电荷，这使得它在粒子中独树一帜。

例句3, In the experiment, the neutron beam was used to probe the structure of the material.

在实验中，中子束被用来探测材料的结构。

例句4, The stability of an atomic nucleus depends on the balance between protons and neutrons.

原子核的稳定性取决于质子和中子之间的平衡。

newsletter [ˈnju:zletə]

n. 时事通讯

例句1, The company sends out a monthly newsletter to keep its employees informed about the latest developments.

公司每月发送时事通讯，让

员工了解最新动态。

例句2, Subscribing to a well-curated newsletter can be a great way to stay updated on industry trends. 订阅一份精心策划的时事通讯是了解行业趋势的好方法。

例句3, The newsletter included a detailed report on the upcoming conference and its key speakers.

时事通讯中包含了关于即将

召开的会议及其主要发言人的详细报告。

例句4, She eagerly opened the newsletter to find out about the new courses being offered this semester.

她迫不及待地打开时事通讯，查看本学期新开设的课程。

例句5, The editor spent hours crafting the perfect newsletter to ensure it was both informative and engaging.

编辑花了数小时精心制作这份时事通讯，确保它既信息丰富又引人入胜。

nibble [ˈnɪbl]

n. 半位元组, 细咬, 轻咬, 啃 vt.

vi. 一点一点地咬, 细咬, 吹毛

求疵 n. 半

例句1, The programmer worked diligently to ensure each nibble of data was accurately processed.

程序员勤奋工作，确保每个半位元组的数据都能被准确处理。

例句2, The rabbit took a gentle nibble at the fresh carrot, savoring its sweetness.

兔子轻轻咬了一口新鲜的胡萝卜，品尝着它的甜美。

例句3, She couldn't resist a small nibble of the chocolate cake, even though she was on a diet.

尽管在节食，她还是忍不住小小地咬了一口巧克力蛋糕。

例句4, The critic seemed to